
Ordföranden har ordet
Hej alla medlemmar i Saltsjöbadens båtklubb!

Just nu lever vi tyvärr åter i en tid när Covid gör att vi får leva med diverse 
restriktioner. Dock fick vi en härlig sommar utan så stor påverkan av Covid 
och det gjorde nog att vi alla njöt lite extra av att kunna umgås och ses ute i 
skärgården. Hemester har blivit ”det nya” och det har fått fler att bli 
intresserade av båtlivet. Det gillar vi!

Bland det roligaste som hänt under året är att det numera finns el på
Klubbholmen. Så skönt att slippa ha gas i husen och att slippa den tunga 
hanteringen av gasflaskorna. Vi hoppas också att elen kommer att göra så att 
ön  nyttjas mer under vår och höst.

Norrstugan blev färdigrenoverad lagom till sommaren och den blev verkligen 
fin. Nu ligger fokus på Klubbhuset och det planeras bl a för ett nytt kök.

Mastkranen är förlängd och är numera försedd med en elektrisk vinsch. Utbildning i att använda denna 
kommer att fortsätta ges under våren. Hela bryggdäcket vid mastkranen är utbytt. Det har även blivit nya 
jolleställ och en ny sjösättningsramp för jollarna.

Onsdagskappseglingarna är fortsatt mycket populära och totalt 50 olika båtar har deltagit i de 11 seglingar 
som genomförts. Ny spännande säsong väntar.

Ja, det finns alltid mycket som skall göras och jag vill rikta ett stort tack till alla som är verksamma inom 
klubben. Ni är fantastiska!

Nu skall jag efter sju år avgå som ordförande. Det har varit väldigt roligt att vara ordförande för en så stor 
och fin klubb och jag har fått träffa och lära känna många härliga människor. Om stämman vill kommer 
vår klubb nu att för första gången i klubbens historia få en kvinnlig ordförande och det känns jätteroligt!
Jag tackar för ert förtroende under dessa år och önskar er alla en ny härlig båtsäsong! 

Ordförande

Roy Blom


